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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi Bizottsága 
4/2025. 
2025.02.17. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
2025. február 17-én 17:00 órakor megtartott üléséről. 
 
Az ülés helye:    Mogyoród Nagyközség Önkormányzat ülésterme 
                           (2146 Mogyoród, Dózsa György út 40.) 
  
Jelen vannak:  Kurfis László elnök 
 Dr. Szabó István bizottság elnök-helyettese 
 Zachár Zsolt bizottsági tag 
         Körmendi Tímea bizottsági tag 
 Gyurcsó Attila bizottsági tag 
 
Távollétét előre jelezte: - 
                            
Megjelent képviselők: - 
 
Hivatal, intézmények és a gazdasági társaság részéről jelen vannak: 
  
 Trabalka Szilvia polgármester 
 Ribai Zoltán alpolgármester 
 dr. Nagy Ildikó jegyző 
 Tadics Attila aljegyző 
 Sike Mariann műszaki irodavezető 
 Vargáné Kurfis Erika pénzügyi irodavezető 
 Biró Péter Nonprofit Kft. ügyvezető 
 Szabó Réka család-és gyermekjóléti szolg. vezető 
 Pintér Krisztina bölcsődevezető 
 Hegyes Péter jegyzőkönyvvezető 
 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  

 
Kurfis László elnök: Köszöntöm a Pénzügyi Bizottság februári ülésén megjelenteket. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Bizottság teljes létszámmal itt van, 5-en szavazóképesek 
vagyunk, úgyhogy elkezdhetjük a munkát. Mindenki megkapta a napirendi pontokat, a hozzá 
tartozó előterjesztéseket. Van-e valakinek a napirendi pontokkal kapcsolatban valami hozzáfűzni 
valója? Ha nincs, akkor a napirendi pontokat kérem, szavazzuk meg. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
27/2025.(II.17.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2025. 
február 17-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
 
NAPIRENDEK: 
1. A József A. utca fekvőrendőr átépítéséhez szükséges döntések meghozatala  
2. Nonprofit Kft. üzleti terve 
3. Az önkormányzati díjak, kitüntető címek alapításáról és adományozásáról szóló 2/2024. (I.30.) 
rendelet módosítása 
4. Hangya Drink Kft. részletfizetési kérelme 
5. 2025. évi költségvetés elfogadása 
6. Kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő önkéntes hozzájárulás, 0180/52 
hrsz. 
7. Belterületbe vonási kérelem Mogyoród, 0180/52 hrsz. 
8. Kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő önkéntes hozzájárulás, 3116 hrsz. 
9. Belterületbe vonási kérelem Mogyoród, 3116 hrsz. 
10. Kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő önkéntes hozzájárulás, 3134/2 
hrsz.  
11. Belterületbe vonási kérelem Mogyoród, 3134/2 hrsz. 
12. Jakab Mihály Népdalkör támogatás elszámolása 
13. Evangélikus Egyház támogatás elszámolása 
14. Katolikus Egyház támogatás elszámolása 
15. Mogyoródi Sándor Huszárok Egyesület támogatás elszámolása 
16. Veterán Katonai Hagyományőrző Egyesület támogatás elszámolása 
17. Mogyoródi Pitbullok Egyesület támogatás elszámolása 
18. Peter Cerny Alapítvány támogatás elszámolása 
19. Mészáros Tamás támogatás elszámolása 
20. Közoktatásért Alapítvány támogatás elszámolása 1. 
21. Közoktatásért Alapítvány támogatás elszámolása 2. 
22. Medicopter Alapítvány támogatás elszámolása 
23. Polgárőr Egyesület támogatás elszámolása 
24. Szent László Íjász Egyesület támogatás elszámolása 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA: 
 

1. A József A. utca fekvőrendőr átépítéséhez szükséges döntések meghozatala 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 37.) 

 
Kurfis László elnök: Ezzel kapcsolatban van-e valakinek hozzáfűzni valója?  
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Ugye itt arról van szó, hogy fel lett újítva a József Attila utca forgalom lassítókkal, de ez nem 
nyerte el a lakosság tetszését, ezért kaptunk egy levelet, amelyben azt kérik, hogy vizsgáljuk 
fölül. Történt egy felülvizsgálat, egy sokkal kellemesebb alakú fekvőrendőrt alakítanánk ki. Ez 
nem kevés pénzbe kerül. Mondjuk el azért itt, hogyha lakosok is vannak, hogy 4 és fél millió 
forintba fog kerülni durván, legalábbis az előzetes számítások szerint a 3 darab fekvőrendőrnek 
az átalakítása. Kaptunk fotókat is ezekről a fekvőrendőrökről, gondolom, lehetett látni. Én 
javasolnám is, hogy ezentúl, ha utcát akarunk felújítani, vagy bármi, akkor ott kapjunk valamiféle 
tanulmánytervet, ne csak egy műszaki tervet. Mert akkor lehet, hogy ilyen fekvőrendőrök 
születnek majd, mint ami ki lett itt alakítva. Gyurcsó Attilának megadom a szót. 

 
Gyurcsó Attila tag: Csak annyit szeretnék hozzáfűzni, hogy semmi ellenvetésem nincsen a 
fekvőrendőr módosításával kapcsolatosan, csak az előterjesztésben, a szöveg szerint a K67-es 
sorba van betervezve a költségvetésbe ez az összeg. Én akárhogy néztem a költségvetési 
tervünket, a K67-es sor, az nem ezt takarja. Tehát, hogy nem az összeggel van problémám, nem 
azzal, hogy ki kell javítani, hanem azzal, hogy a költségvetési tervben meghatározott sort 
pontosítsuk. 

 
Kurfis László elnök: Köszönjük szépen. Én a költségvetés tárgyalása során az előbb pont 
megnéztem, ez benne van. Lehet, hogy ott nem volt jelölve, úgy tudom, de a lényeg az, hogy 
benne van. Akkor én most itt úgy gondolom, hogy talán nem tudjuk most azonnal megmondani, 
hogy ez K67 vagy nem, de benne van, és akkor arra a megfelelő sorra majd a testületi ülésre vagy 
rakjuk arra a sorra. Vagy pedig a K67 helyett írjuk be, hogy melyik soron van. Zachár Zsoltnak 
megadom a szót. 

 
Zachár Zsolt tag: Köszönöm szépen. A Településfejlesztési Bizottsági ülésen elfelejtettem 
megkérdezni, most látom a jegyzetemben, hogy ugye van a lakossági levél, amit kaptunk a 
fekvőrendőrökkel kapcsolatban, ami egy KM rendeletre hivatkozik, hogy azt sértette meg az 
Önkormányzat ezzel a fajta kialakítással. Viszont a beruházás kapcsán pedig azt az információt 
kaptuk, hogy mindenféle útügyi szabályoknak megfelelt a kivitelezés. Ezt picit ilyen 
ellentmondásosnak érzem, hogy most akkor vagy a levélben szereplő indoklás, mint KM rendelet 
nem jó, vagy akkor nem minden a meghatározott útügyi szabályoknak megfelelően készült el. 
Hogyha esetleg Jegyző asszony ezzel kapcsolatban a Képviselő-testület részére a testületi ülésig 
némi információval tudna szolgálni, akkor azt én megköszönném. Köszönöm. 

 
Kurfis László elnök: Köszönjük szépen. Én, amikor mondtam, hogy 4 és fél millió forintba 
kerül a 3 darab és másfél millió forint darabja, volt benne, némi él ezzel kapcsolatban. Lehet, 
hogy Istvánnak is ez jött át. Én is sokallom, de ez gyakorlatilag még nem a végleges, ez csak a 
versenyeztetés előtt van. Egy meghívásos nyílt versenyeztetés lesz. A tervezők azt mondták, hogy 
ez ennyibe fog körülbelül kerülni, meglátjuk. Én azért mondtam, hogy a jövőben jó lenne, 
hogyha látnánk is azt, és nemcsak ilyen építészmérnöki rajzokat kapnánk, hogyha valami ilyet 
építünk. Mert ha lenne valamiféle látványterv hozzá, akkor talán nekünk is érthetőbb lenne a 
jövőben, meg a lakosoknak is érthetőbb lenne. 

 
Kurfis László lakos: Szeretettel köszöntöm a bizottságot. Nekem ezzel az ugratóval, másképp 
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nem lehet nevezni, teljesen más a véleményem. Ugye én a közlekedésben dolgozom 50 éve és 
sokfelé járunk. Tehát ezzel az ugratóval én szerintem semmi probléma nincsen, mert aki betartja 
azt a szabályt, ami oda ki van írva, hogy mennyivel lehet közlekedni és az Önkormányzatnak van 
4 és fél millió forintja, akkor inkább azt javasolnám, hogy a Kossuth Lajos utcát aszfaltozza le. 
Van kikerülési útvonal a Veresegyházi út fele, különböző utak fele. Akinek nem tetszik, az nem 
arra megy. De én az adófizetők pénzét azért, mert összeírták 15-en, hogy ők nem tudnak 
közlekedni azon az úton, ne arra menjenek. Tehát nekem ez a véleményem, mint 
magánembernek, mint közlekedőnek, hogy az adófizetők pénzét ne erre, ez az egyik. A másik, 
hogy egy éve sincs, hogy átadták. Meg kell nézni, hogy ez jogszabály szerint épült-e meg. 
Ahogyan Zsolt is mondta, hogy a papírokban nem stimmel a 2. Vagy az egyik nem mondott 
igazat, vagy a másik. Köszönöm, ennyi. 

 

Kurfis László elnök: Köszönjük szépen. Megadnám Polgármester asszonynak a szót. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Szerintem nincs ellentmondás abban, amire hivatkozik a levél. 
Az útügyi szabályoknak megfelel, ahogy te is mondod, László. A K-szegély elfogadott, hogy 
ebből alakítsanak ki forgalomlassítót. Tehát ennek a szabálynak megfelel. Egyébként itt ez az 
1984-es KM rendelet, hogy az utak forgalmát úgy kell szabályozni, hogy a közlekedés résztvevői 
biztonságosan, gyorsan és zavartalanul közlekedhessenek. Tehát a forgalomlassítónak nyilván 
nem az a célja, hogy gyorsan közlekedhessenek, tehát szerintem ez nem együttesen kezelendő. 
Egyébként nem 15-en írtak alá, hanem 362-en ebben a Felszólítás a jogellenes állapot 
megszüntetésére című petícióban és még ezen kívül is nagyon sok lakossági felháborodás 
érkezett be írásban a hivatalba. 

 
Kurfis László elnök: Köszönjük szépen. Reméljük, hogy majd, ha átépítjük, akkor nem jön egy 
újabb ilyen 362 aláírásos levél. Az egyes határozati javaslatot teszem fel szavazásra. Aki ezt így 
el tudja fogadni, az szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
28/2025.(II.17.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  

1. a Mogyoród Nagyközség Önkormányzata a Mevito Mérnökiroda Kft. „Mogyoród József 

Attila utca sebességcsökkentő küszöb, útburkolati jelek felfestésének terve Msz:007/2025” 

alapján a felhívásban rögzített Kbt. 115. § (1) bek. szerinti nyílt, közbeszerzési eljárást 

folytasson le a kivitelezés megvalósítására; 

2. a kivitelezés teljesítésének határidejére: a szerződéskötéstől számított 30 naptári nap legyen; 

3. értékelési szempontok: a legjobb ár-érték arányt megjelenítő szempontok; 

 A teljesítésbe bevonni kívánt szakembernek a 266/2013. Korm.r. szerinti MV-KÉ jelűelű 

FMV jogosultság megszerzéséhez szükséges szakmai tapasztalaton feltöbblettapasztalata 

(max. 36 hónap) / súlyszám: 3; 

 Nettó ajánlati ár (Ft) / súlyszám: 7; 
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4. hatalmazza fel a polgármestert az 1. pont végrehajtásához szükséges intézkedések, illetve 

jognyilatkozatok megtételére; 

5. a sikeres közbeszerzési eljárás estén a szerződés teljesítésére szükséges buttó 3.430.105,- Ft 

fedezet számított összege álljon rendelkezésre, a K71 forrás terhére biztosított legyen;  

6. a közbeszerzés költsége: megbízási díj: 561.000,-Ft (AAM), hirdetményellenőrzési díj: 

100.000,- Ft (TAM), EKR rendszerhasználati díj: 50.800 Ft (ÁFA-val), összesen: bruttó 

711.800,-Ft a K336 Szakmai tevékenyéget segítő szolgáltatások sor terhére biztosított 

legyen; 

7. a Képviselő-testület az előterjesztés mellékletét képező szerződéstervezetet fogadja el és      

hatalmazza fel a polgármestert a szükséges nyilatkozatok megtételére és aláírására; 

8.   PB felkéri a jegyzőt, hogy a Képviselő-testületi ülésig vizsgálja meg és tárja a Testület elé, 

hogy valóban minden szabálynak megfelelően készült-e el a forgalom lassítás megvalósítása 

a József A. utcában. (KM rendelet kontra útügyi szabályok.) 

 

Határidő: 2025. május 31. 

Felelős: Trabalka Szilvia Polgármester (Bereczki László beruházási menedzser, Pénzügyi Iroda 

útján Jegyző) 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Kurfis László elnök: A kettesről is szavazzunk, ami a műszaki ellenőrzésről szól. Aki azt el 
tudja fogadni, szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
29/2025.(II.17.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  

1.  a projekt megvalósítása érdekében műszaki ellenőrt bízzon meg;  
2. a műszaki ellenőrzés szolgáltatás fedezete bruttó 450.000,- Ft keretösszegig K336 

Szakmai tevékenységet segítő szolgáltatások sor terhére biztosított legyen; 
3. a Képviselő-testület az előterjesztés mellékletét képező műszaki ellenőri 

szerződéstervezetet fogadja el; 
4. hatalmazza fel a polgármestert, hogy folytasson le ajánlatkérési eljárást és a nyertes 

ajánlattevővel, a szerződés kössön, valamint felhatalmazza a szükséges intézkedések, 
illetve jognyilatkozatok megtételére. 

Határidő: 2025. május 31. 

Felelős: Trabalka Szilvia Polgármester (Bereczki László beruházási menedzser, Pénzügyi Iroda 

útján Jegyző) 

A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
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2. Nonprofit Kft. üzleti terve 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 63.) 
 
Kurfis László elnök: Ezzel kapcsolatban van-e a képviselőknek valami hozzáfűzni valója? Elég 
sokat beszélgettünk a költségvetés során szerintem a Pénzügyi Bizottság ott lévő tagjaival meg a 
Nonprofit Kft-vel és a Pénzügyi Irodával erről. Én remélem, hogy ebben az van leírva, azok a 
számok, amiben megegyeztünk és a költségvetés informális megbeszélésein végül is elfogadtunk, 
vagy amiben maradtunk. Ha igen, akkor én úgy gondolom, hogy ezt, ha nincs hozzászólás, akkor 
fogadjuk el. Aki ezt a határozati javaslatot elfogadja, az kérem szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
30/2025.(II.17.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 
1./ Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete fogadja el a Mogyoród Nonprofit 
Kft. 2025. évi üzleti tervét a benne szereplő 261.823. e Ft-os éves finanszírozási összeggel, és 
bruttó 19.145.eFt. fejlesztési támogatással, a költségvetés főösszegével: 476.213.e Ft-tal. 
 
2./ Kérje fel a Kft. ügyvezetőjét, valamint a polgármestert, hogy az elfogadott költségvetés 
szerint, a 2025-ös évre vonatkozó Közszolgáltatási szerződést írják alá. 
 
Határidő: 2025. február ... 
Felelős: Trabalka Szilvia Polgármester, Biró Péter ügyvezető 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 

3. Az önkormányzati díjak, kitüntető címek alapításáról és adományozásáról szóló 2/2024. 
(I.30.) rendelet módosítása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 38.) 
 

Kurfis László elnök: Ezzel kapcsolatban van-e valakinek hozzáfűzni valója? Ha nincs, akkor 
Polgármester asszony, nem tudom, hogy összefoglalja-e vagy Jegyző asszony. Itt gyakorlatilag 
arról van szó most, hogy egy halál esetén vagy egy díszpolgár halála esetén gyakorlatilag mi lesz, 
de akkor megadom a szót. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: A módosítás arról szólna, hogy ugye itt egy konkrét haláleset 
kapcsán merült ez fel, hogy alapvetően a díszpolgári címeket mindig posztumusz adta az 
Önkormányzat. Tehát hogyha összességében megnézzük, akkor inkább ez volt a jellemző és ez itt 
ugye decemberben kiderült, hogy ez egy olyan helyzet, amit a rendelet nem kezel. A jelenlegi 
díszpolgári címek szerint 3 élő díszpolgárunk van és kívánjuk, hogy ők még sokáig éljenek. Azt 
gondolom, hogyha ezt rendeletben kezeljük, akkor nincs félreértés és nincs kellemetlen helyzet. 
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Kurfis László elnök: Köszönöm szépen. Más valakinek hozzászólása, ha nincs, akkor a 
határozati javaslatot teszem fel elsőként szavazásra. Aki azt el tudja fogadni, kérem szavazzon 
igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
31/2025.(II.17.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 

1. a 2024 decemberében elhunyt Bodrogi Imre Ernőné, Mogyoród díszpolgára temetési 
költségeihez utólagosan bruttó 400.000.- Ft összeggel járuljon hozzá a család részére.  

2. Az 1. pontban meghatározott összeget a 2025. évi költségvetés K48 – egyéb, az 
önkormányzat rendeletében megállapított juttatások- sora terhére biztosítsa.  

3. Hatalmazza fel a Polgármestert az 1. pont végrehajtásához szükséges dokumentumok 
aláírására.  

 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Igazgatási Irodavezető, Pénzügyi Irodavezető útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
Kurfis László elnök: Most a rendeletalkotási javaslatot, aki el tudja fogadni így, az kérem 
szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
32/2025.(II.17.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy alkossa meg Mogyoród Nagyközség Önkormányzata Képviselő-
testületének az önkormányzati díjak, kitüntető címek alapításáról és adományozásáról szóló 
2/2024.(I.30.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló …./2025. (..). önkormányzati 
rendeletét. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Kabinetiroda útján Polgármester, Jegyző 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 

4. Hangya Drink Kft. részletfizetési kérelme 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 59.) 
 

Kurfis László elnök: Zachár Zsoltnak megadom a szót. 

 
Zachár Zsolt tag: Köszönöm. Igazából több kérdés merült fel bennem az anyagot látva, illetve a 
mellékleteket. Legelőször például az, hogy ugye láttunk 2023-ról elmaradt számlát, hogy az 
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mondjuk a 2024-es évben hivatali részről miért nem merült fel, hogy ezt mondjuk rendezni kéne. 
Most, 2025. februárjában látjuk azt, hogy vannak 2023-as, meg 2024-es elmaradások. Ezeket 
lehetett volna talán véleményem szerint menet közben kezelni. Hogyha a vállalkozó és a 
Pénzügyi Iroda között mondjuk van egy kommunikáció. Biztos, hogy nem ok nélkül van számla 
elmaradás. Nem tudom, hogy történt-e mondjuk a vállalkozó felé megkeresés, hogy ezeket az 
elmaradásokat miért nem rendezték. Most nem a felszólításra gondolok, hanem egy olyan 
kommunikáció, hogy mondjuk megpróbálja rendezni a dolgokat. Na most, ez a határozati javaslat 
elég egzakt módon azt mondja ki, hogy fizesse ki a vállalkozó az elmaradásait és tulajdonképpen 
az Önkormányzat a bérleti szerződést mondja fel a vállalkozóval. Egy picit óvatosabb lennék, 
igazából annak idején, amikor kiírásra került a Hangya Terasz bérbe adása, nem igazán volt 
jelentkező ennek az ingatlannak, illetve a szolgáltatás a Turisztikai Kft. után történő 
továbbvitelére. Egyetlen egy nyári szezonban üzemelt a Hangya Terasz, ha jól tudom. Mert 2023. 
augusztusában vette birtokba az ingatlant, tulajdonképpen 2023-ban a nyári szezon már kifutott. 
2024-ben egy nyári szezon van a háta mögött. Én egy picit óvatosabb lennék, hogy azonnal 
bontsuk föl a szerződést. Én javasolnék egy olyan határozati javaslat módosítást, hogy május 30-
ig rendezze a vállalkozó az elmaradásait. Amennyiben ez nem történik meg, akkor természetesen 
a bérleti szerződés felmondásával mondjuk azt, hogy szembe kell néznie. De 3 hónap alatt 
hogyha tudja rendezni az elmaradását, akkor pont a nyári szezont minden gond nélkül meg tudja 
esetleg kezdeni. Hogyha tudná vállalni esetleg a vállalkozó, hogy ezt az elmaradást mondjuk 
május 30-ig rendezi. Hogyha sorban álltak volna annak idején a bérbeadás kapcsán, akkor 
szerintem más lenne a helyzet. Az a baj, hogy nem nagyon van Mogyoródon olyan 
vendéglátóhely, főleg nem szabadtéri, ami nyári szezonban nyitva van és ahova mondjuk, el tud 
menni az ember. Én erre tennék módosító javaslatot, hogy május 31-ig, ha tudja, rendezze. 
Köszönöm. 

 
Kurfis László elnök: Köszönöm Zachár Zsoltnak és akkor Dr. Szabó Istvánnak adnám meg a 
szót. 

 
Dr. Szabó István elnök-helyettes: Nem egyeztettünk Zachár képviselő úrral, de nekem teljesen 
hasonló a véleményem. Már tavaly is fölmerült az a probléma, hogy a Hangya a működési 
sajátosságai miatt más ütemezés szerint tudja a bevételeit realizálni. Nem úgy, ahogyan a 
szerződés ezt rögzíti. Akkor is adtunk valamilyen átütemezési lehetőségét, vagy legalábbis 
napirenden volt, csak nem szavaztuk meg a végén. Az volt szerintem a problémának a 
kiindulópontja. Én inkább elgondolkodnék azon, hogy dolgozzuk át a szerződést, alig van 
lehetőség Mogyoródon a fiataloknak elmenni valahova. Itt nem arról van szó, hogy valakinek 
odaadjuk ingyen és ott csinál valamit, hanem bérleti díjat kérünk tőle, a működés költségeit maga 
rendezi. Ezzel nekünk tulajdonképpen nincs költségünk. Kétségtelen, hogy tartozásba keveredett 
a Hangya, de ez valószínűleg amiatt van, hogy már a korábbi ügymenetet sem tudta akkor 
gyakorlatilag realizálni. Én akkor is támogattam, erre határozottan emlékszem, hogy ezt az 
átütemezést hajtsuk végre. Szerintem ezt most is meg kellene tenni, hacsak nem az a szándék, 
hogy valaki más üzemeltesse, csak nem tudom, hogy lesz-e. Tehát először jöjjön valaki más, 
tegyen valami javaslatot, tegyen ajánlatot. Amíg ilyen nincs, én addig ezt az egy helyet 
megtartanám. Azon elgondolkodnék a bérlővel együttműködésben, nem az összegszerűségben, 
hanem inkább annak a fizetési ütemezésében. Tehát ha télen, amikor nem működik, ha akkor is 
kérjük a pénzt, akkor az nyilván nehézséget tud okozni. Ráadásul ez egy viszonylag új 
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képződmény, lehet, hogy még 2 szezon sincs a dologban. Én ettől egy picivel többet adnék a 
bérlőnek. Még mielőtt kimondjuk a szerződésre vonatkozóan a halálos ítéletet. Amit Zachár Zsolt 
mondott, azt én tudom támogatni. Amit én hozzátennék, hogy nem kellene-e megnézni a 
szerződést és átdolgozni, hogy jobban kifejezze azt az időbeniséget, vagy nem tudom én, 
szezonalitást, amit egyébként a Hangya bevételei biztosan mutatnak is. Tehát nyáron van bevétel, 
télen meg nincs bevétel. 

 
Horváth József Hangya Drink Kft. ügyvezetője: Köszönöm. Egy pár mondatot reflektálnék az 
elhangzottakra. A közüzemi számlák befizetése, hibásak vagyunk mi is, mert nem kerestük, de 
nem is kaptunk mind ez idáig. Az első volt a felszólítás, amit kaptunk. Polgármester asszonyt 
megkértük, hogy részletezze nekünk, hogy segítsen abban, hogy lekérje a részletes számlákat. 
Nagyon kedves, meg is tette ezt nekünk. Kaptunk egy ilyen paksamétát. Hát azon ember, hogyha 
kiigazodik, mert ugye ott van a családsegítő, a fogtechnika, a könyvtár, ami most már könyvtár. 
Igaz, hogy nem működött, de éjjel-nappal 26 fokon ment a légkondicionáló. A családsegítőben, 
illetve a Barnánál és a Barnának is hála Istennek, nagyon sok munkája van, ott van reggeltől 
estig, éjjel-nappal megy a légkondicionáló, hangsúlyozom, éjjel is. A családsegítőben ugyanígy, 
ott 3 darab óra van, de a 2 óra, én úgy tudom, ezt majd Önök biztosan jobban tudják majd, ha 
utánanéznek. 2 darab óra a könyvtárhoz, most már a könyvtárhoz tartozik és egy tartozik a 
többihez. Most csak mondok egy példát. Decemberben 2 napot voltunk nyitva, az azt jelenti, 
hogy egy este, meg volt egy zártkörű rendezvényünk, ami olyan éjjel kettőig tartott és ahogy 
silabizáltam, ott 262.000 forint villanyszámla jött ki erre a 2 estére. Tehát azért mondom, hogy 
igaz, hogy mi is hibásak vagyunk, hogy nem kopogtattunk az ajtón, hogy kérünk szépen 
közüzemi számlát. Egy pár hónapra rá, hogy megnyitottunk, mi jeleztük ezt, akkor azt a választ 
kaptuk, hogy szét kell bontani, le kell zárni az előző órákat és utána fogunk mi kapni számlákat. 
Még például ide tartozik a vízszámla, hogy egy darab vízszámlát kaptunk 2023. augusztusától. 
Abban is szerepel a víz- és a csatornadíj. A Hangyának nincs csatornája, hanem azt mi szivatjuk 
ki 3-szor egy évben, mert emésztője van. Tehát ez sem teljesen normális, hogy úgy mondjam. A 
bérleti díjakkal sajnos ugye el vagyunk maradva, a téli hónapokra mi megkaptuk a felszólítást, 
hogy a 8. hótól tartozunk. Megkerestük az átutalást, megtaláltuk, csatoltuk a beadványunkhoz 
Polgármester asszonynak a 8-adikat. Most kaptunk a Nonprofittól egy felszólítást, természetesen 
elismerjük. A téli hónapokra megvan, de most akkor a 7. hó hiányzik. Mi nyilván ezt is fogjuk 
csatolni, mármint az utalást ehhez. Tehát a téli hónapokban valóban tartozunk. Pont azért, mert 
sajnos akárhogy erőlködünk és mindent elkövetünk, egyszerűen a téli hónapokban nagyon nehéz, 
nyáron sem könnyű, még így egy szezonnal mögöttünk. Most jön a 2., de a téli hónapokban - 
talán Zachár úr tudja ezt legjobban - egyszerűen próbálunk mindent, most szombaton is tartottunk 
rendezvényt. Próbáljuk a fiatalokat összefogni, ide leengedik a szülők őket, mert biztonságban 
vannak. Lejönnek házaspárok, lejönnek gyerekkel, ezt biztos tudja mindenki a faluban, hogy ide 
nyugodtan le tudnak jönni, mert egy olyan helyet tudunk biztosítani, ahol biztonságban 
szórakozhatnak és ahogy megígértük, nagyon korrekt áron. Tehát mi nem egy rekesz sörön 
akarunk meggazdagodni, sőt egyáltalán nem. Mást is csinálunk, sajnos máshonnan kellett eddig 
átemelni ide pénzt, mi befektettünk ide. Nem tudom, hogy a tisztelt képviselő hölgyek, urak 
mennyire jártak be oda, vagy voltak bent. Ott hátul volt egy szeméttelep, amit mi most több mint 
1.000.000 forint ráfordítással egy főzőhellyé alakítottunk át, tetővel, mindennel. Én egy szót nem 
mondtam, hogy esetleg az Önkormányzat szálljon be ebbe, mert természetesen a mi 
befektetésünk, a mi vállalkozásunk, ez meg sem fordult a fejemben. Nyilván, hogyha nekünk el 
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kell menni onnan, azt nyilván nem vehetjük a hátunkra, az ott marad és emeli az ingatlannak az 
értékét, illetve a kihasználhatóságát. Tehát mi komolyan vesszük ezt az egészet, de sajnos 
egyszerűen fizikailag lehetetlen a téli időszak. Az előtte lévő tél, amikor nyitottunk, ugye az 
katasztrófa volt. Teljesen máshonnan tettük át, a családból a pénzeket. Megpróbáltuk, ugye volt 
egy nyarunk, azért akkor jobb a forgalom, mert ott a Forma-1, satöbbi. Ami azért dob rajta, 
könnyíti a befizetést. Mi, amikor kértünk egy korrekciót, mi akkor is kizárólag télre kértük azt. 
Tehát mi nem azt kértük, hogy csökkentsék a bérleti díjat, mi azt kértük, hogy a téli hónapokra 
esetleg valamit találjunk ki, vagy legyen valami lehetőségünk. Már azt is nagyon szépen 
megköszönjük, ahogy Zsolt mondta, hogy május 31-ig, de az a baj, hogy a május 31-gyel, pont 
akkor kezdődik a szezon. Tehát körülbelül előtte kezdődik a szezon, szóval a téli forgalomból 
nem fogjuk tudni ezt a tartozást rendezni, az 1000 százalék. Tehát az biztos, hogyha esetleg 
kapnánk valameddig, későbbig egy részletfizetést, persze amellett, hogy az aktuálisat mindig 
befizetjük. Kérem szépen felülvizsgálni az órákat is, mert a rezsi nem lehet annyi, tehát 
lehetetlen. Ezt is szeretnénk, hogyha felülvizsgálná a kedves Önkormányzat, a tisztelt Képviselők 
vagy a Műszaki Iroda. Nem húzom tovább az időt, ennyi lenne a probléma, hogy esetleg a téli 
hónapokra, akár hogyha mondjuk, nyitva tartunk, rendezvényeket csinálunk, hogy eseti díjat 
fizetünk. Minden nap, amikor ott vagyunk. 

 
Kurfis László elnök: Köszönöm szépen, Polgármester asszonynak megadom a szót. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a szót. Több dolgot jegyzeteltem fel a 
hozzászólások közben. Az egyik, hogy elhangzott Zachár képviselő úr részéről, illetve a bérlő 
részéről is a kommunikáció hiánya. Nyilván, hogy a Hivatal miért nem vette fel a fonalat a rezsi 
hátralék kérdésében, ezt itt a teremben ülők egyike sem tudja megválaszolni. Viszont a 
kommunikáció hiánya, ha nem megy ki a felszólítás, akkor ez ma itt nem napirend. Illetve, az 
átalakítás. Én azt gondolom, hogy ehhez hozzájárulunk, csak mondjuk ehhez is jöjjön egy 
kérelem, mert tudomásom szerint, sem a Nonprofit Kft., sem az Önkormányzat az átalakításhoz 
egyébként nem járult hozzá. Hogy a közüzemi számlák nem érkeztek meg, ugyan azt nem 
másoltam le, de a postakönyvvel a feladásokat napra pontosan tudjuk igazolni, hogy melyik 
számla mikor került kiküldésre az Erdő utca 20. számra és a levelek nem jöttek vissza. Tehát azt 
valaki átvette 2023-tól mostanáig. A költségeknek pedig a megbontása. A könyvtárnak valóban 
saját árammérője van, egyébként pedig egyfajta átalány jelleggel a Családsegítő a közüzemi 
költségeknek az 50 százalékát fizeti, a Fogtechnika 25-öt és a Hangya pedig 25-öt. Tehát 
egyébként vízszámlát kaptok. Lehetne nyilván költséges almérőket mindenhová felszerelni. A 
Fogtechnika is kért áram almérőt és akkor kiderült, hogy az almérővel több a fogyasztása, mint 
amit ő átalányban fizetett. Én tudom támogatni azt is, hogy május 31-ig akkor legyen egy 
valamilyen egyenlő részletekre elosztott részletfizetési lehetőség, de közben mondtad, hogy ez 
nem vállalható. Kérdés, hogy mi az a határidő, ami bérlői oldalról elfogadható? Augusztus 31? 
De akkor úgy, hogy a részletek is és az egyébként közben keletkező bérleti díj is és a 
közüzemiben sem legyen elmaradás. Jó? Köszönöm. 

 
Kurfis László elnök: Köszönöm szépen. Szabó István. 

 
Dr. Szabó István elnök-helyettes: Én nem tudom, hogy meghallgatásra talál-e, de tényleg meg 
kellene nézni ezt a szerződést. Részben, hogy ne generáljunk folyamatosan olyan ügyet, ami itt 
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megjelenik januárban, mert elmaradás van. Tehát rakjuk rendbe. Lehet, hogy a szezonalitást be 
lehetne építeni. Ez nem a csökkentést jelenti, ez azt jelenti, hogy más ütemezésben, mást kérünk 
télre, mint nyárra. Illetve nézzük már meg ezt a közüzemi dolgot, mert lehet, hogy tényleg itt 
aránytalanul fizetnek. Különösen, hogyha csak nyáron üzemel és télen nagyobbak a közüzemi 
költségek. Én nem mondom azt, hogy szereljünk föl almérőt, mert az is felesleges. De talán lehet, 
hogy meg lehetne állapodni egy igazságosabb felosztásban, ami nem ezt a részleget nyújtja. Én 
tényleg nagyon fontosnak érezném, hogy maradjon egy olyan hely, ami nem kocsmaszerű és a 
fiatalok be tudnak menni. Nekem nagyon pozitív a visszajelzés, ami a Hangyával kapcsolatban 
van, tartsuk ezt meg. Nekünk ez tulajdonképpen nem kerül pénzbe, úgy kerül pénzbe, hogy most 
hátralék van és valahogyan rendezni kell, de a bérlő rendezni akarja a hátralékot. Hátha meg 
tudjuk ezt a Hangyát menteni ebben a formában. Ha nem, akkor majd meglátjuk, hogy mit 
csinálunk vele. 

 
Kurfis László elnök: Köszönöm szépen. Én kicsit meglepve hallom, amiket képviselőtársaim 
mondanak, mert én még olyat nem nagyon láttam, hogy egy olyan szerződött fél, akinek 
gyakorlatilag kétéves elmaradt számlái is vannak, az mondja meg, hogy mikor és meddig akarja 
kifizetni. De még nem fizette ki eddig, tehát mi a biztosíték arra, hogy majd augusztus 31-et 
mondunk, akkor szeptemberben nem lesz előttünk ugyanez, csak egy kicsit nagyobb összeggel? 
Szerintem semmi. Mindenesetre az utolsó, ami itt elhangzott, az ha jól emlékszem, Zachár úr 
részéről volt egy május 31. Aztán nem hivatalosan elhangzott itt egy augusztus 31. is. Én nem 
tudom, de akkor a hivatalosat kell föltennem, amit ugye mikrofonba mondtak. István, te mondtál 
augusztus 31-et. Jó, akkor gyakorlatilag a határozati javaslat, ami előttünk van. Én nem értek 
majd ezzel egyet, de nyilván ezt kell, hogy föltegyem. Abban ki kell, hogy javítsuk akkor a 2025. 
március 10-ét augusztus 31-re. A részletfizetést pedig kidolgozva ugye augusztus 31-ig és akkor 
felülvizsgáljuk a bérleti szerződést. Ez így a határozati javaslat. Nem tudom, mindenkinek 
világos-e, amit itt próbáltunk összerakni. 

 
Zachár Zsolt tag: Köszönöm szépen. Igazából ugye mi 8 évig üzemeltettük Turisztikai Kft-ként 
a Hangyát és ugyanúgy voltak nehéz időszakok. A téli időszak kimondottan és én csak ismételni 
tudom önmagamat, hogy szerintem ne törjünk rögtön egy szezon után pálcát a bérlő felett, mert 
nem állnak sorban sajnos jobbnál jobb bérlők. Ez szerintem még egy lehetőséget megér, és 
hogyha augusztus 30-ig tudja a bérlő fizetni az elmaradásait meg mellette a rendszeres költségeit, 
akkor szerintem akár ki is tud ez az ügy simulni. Köszönöm. 

 
Kurfis László elnök: Köszönöm szépen. Én még egyszer elmondom, tehát másfél év alatt 
sikerült már 2.000.000 forint tartozást összehozni. Tehát ne haragudjon meg senki, csak ne 
essünk hasra az ilyen szerződés előtt, vagy az ilyen ügyfél előtt. Felteszem akkor azt a határozati 
javaslatot, amit az előbb elmondtam szavazásra, aki azzal egyetért, az szavazzon igennel, aki 
nem, az nemmel. 

 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
33/2025.(II.17.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
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1. a Hangya Drink Kft. (továbbiakban: Bérlő, székhely. 3066 Kutasó, Toldi u. 4.) által 

benyújtott részletfizetési kérelemhez járuljon hozzá,  
2. az Önkormányzat jogi képviselője útján szólítsa fel a Bérlőt a határozat napján fennálló 

teljes hátraléka rendezésére 2025. augusztus 31-ig, azzal, hogy a részletfizetést ki kell 
dolgozni augusztus 31-ig és felül kell vizsgálni a bérleti szerződést, 

3. amennyiben a 2. pont határidőre nem teljesül, hatalmazza fel a Polgármestert a bérleti 
jogviszony megszüntetésére,  

4. hatalmazza fel a Polgármestert a 1-2-3. pontok végrehajtásához szükséges 
jognyilatkozatok megtételére.  
 

Határidő: 2025. augusztus 31.   
Felelős: Adó- és Pénzügyi Iroda útján Polgármester, Jogi képviselő   
 
A szavazás eredménye: 3 igen, 2 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
5. 2025. évi költségvetés elfogadása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 58.) 
 
Kurfis László elnök: Van-e valakinek hozzáfűzni valója? Itt elég sok mindenről beszéltünk az 
elmúlt hetekben. Szerintem nagyon sikerült kivesézni, szerintem már el is vesztettük a fonalat 
többször ennek kapcsán. Én még vasárnap is próbáltam egyeztetni ezzel kapcsolatban, hogy 
minden ott van-e, de őszintén megmondom, már egy nagy részét nem tudtam követni. Azt majd 
akkor még vizsgáljuk meg, hogy a K 67-es sor, ami itt elhangzott az előbb, az valóban ott van-e. 
Akkor azt majd abban javítsuk ki a Testületi ülésre. Nem tudom, hogy van-e hozzáfűzni való. 
Javaslom, hogy fogadjuk el a 2025-ös költségvetést, és akkor indítsuk a szavazást. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
34/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy fogadja el a 2025. évi költségvetést.   
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 

6. Kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő önkéntes hozzájárulás, 
0180/52 hrsz. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 31.) 
 
Kurfis László elnök: Van-e valakinek hozzáfűzni valója? A Településfejlesztési Bizottság 
tárgyalta, nem javasolta elfogadásra. Én a 2-es határozati javaslatot tenném fel akkor szavazásra, 
nem tudom, hogy fel is olvassam-e. Tehát a lényege az, hogy nem fogadjuk el a hozzájárulást. 
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Aki nem fogadja el, az kérem, szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
35/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 

1) a település segítésére kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő 
önkéntes hozzájárulás jogcímén a felajánlott hozzájárulás 11.184.000.-Ft összegű 
mértékét ne fogadja el, 

2) kérje fel a polgármestert, hogy e döntésről értesítse a tulajdonost.  
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
7. Belterületbe vonási kérelem Mogyoród, 0180/52 hrsz. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 32.) 
 
Kurfis László elnök: Ugyanennek az ingatlannak a belterületbe vonásáról szól. Az egyes 
határozati javaslatot tenném föl. Úgy dönt a Képviselő-testület, hogy nem járul hozzá a 
belterületbe vonáshoz. Aki ezzel egyetért, az kérem, szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
36/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 

1) ne járuljon hozzá, hogy a Mogyoród, 0180/52 hrsz.-ú (1864 m2), a helyi építési szabályzat 
szerint jelenleg Lke6 építési övezetbe tartozó „legelő és gazdasági épület” ingatlan 
belterületi telekké alakuljon, 

2) kérje fel a polgármestert, hogy e döntésről a tulajdonost értesítse. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
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8. Kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő önkéntes hozzájárulás, 3116 
hrsz. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 33.) 
 

Kurfis László elnök: A Településfejlesztési Bizottság szintén tárgyalta, ezt nem javasolta 
elfogadásra. Itt a jelenlévő tulajdonosok fölajánlottak a 2 helyett írásban 4000 forint per 
négyzetmétert és amikor jelen voltak, akkor pedig 5000 forint per négyzetmétert, de azt nem 
fogadta el. Úgyhogy én a 2-es határozati javaslatot tenném fel, amelyben nem fogadjuk el ezt az 
összeget. Aki ezzel egyetért, szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
37/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 

1) a település segítésére kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő 
önkéntes hozzájárulás jogcímén a felajánlott hozzájárulás 1.658.000.-Ft összegű 
mértékét ne fogadja el, 

2) kérje fel a polgármestert, hogy e döntésről értesítse a tulajdonost.  
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
9. Belterületbe vonási kérelem Mogyoród, 3116 hrsz. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 34.) 
 

Kurfis László elnök: És akkor a belterületbe vonásáról ennek a területnek, azt mondja, hogy az 
egyes határozati javaslat, mely szerint nem járulunk hozzá, hogy belterületbe vonjuk ezt a telket. 
Aki ezzel egyetért, szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
38/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 

1) ne járuljon hozzá, hogy a Mogyoród, Körtefa utca 14. szám alatti 3116 hrsz.-ú (829 m2), a 
helyi építési szabályzat szerint jelenleg Lke6 építési övezetbe tartozó „kivett zártkerti 
művelés alól kivett terület, építményrész, gazdasági épület” ingatlan belterületi telekké 
alakuljon, 
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2) kérje fel a polgármestert, hogy e döntésről a tulajdonost értesítse. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 

10. Kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő önkéntes hozzájárulás, 
3134/2 hrsz. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 35.) 
 

Kurfis László elnök: A településfejlesztési hozzájárulás mértékével van itt is ugyanúgy a 
probléma. A 2-es határozati javaslatot teszem fel szavazásra, ahol nem fogadjuk el ezt a 
hozzájárulást. Aki ezzel egyetért, az kérem, szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
39/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 

1) a település segítésére kötelezően jelentkező önkormányzati költségekhez történő 
önkéntes hozzájárulás jogcímén a felajánlott hozzájárulás 2.368.000.-Ft összegű 
mértékét ne fogadja el, 

2) kérje fel a polgármestert, hogy e döntésről értesítse a tulajdonost.  
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
11. Belterületbe vonási kérelem Mogyoród, 3134/2 hrsz. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 36.) 
 

Kurfis László elnök: A belterületbe vonási kérelme ennek a területnek, ahol az egyes határozati 
javaslatot teszem fel szavazásra, ha nincs hozzáfűzni valója senkinek, amelyben nem járulunk 
hozzá, hogy belterületté alakuljon ez. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
40/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
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1) ne járuljon hozzá, hogy a Mogyoród, Körtefa utca 24. szám alatti 3134/2 hrsz.-ú (1184 

m2), a helyi építési szabályzat szerint jelenleg Lke6 építési övezetbe tartozó „zártkerti 
művelés alól kivett terület” ingatlan belterületi telekké alakuljon, 

2) kérje fel a polgármestert, hogy e döntésről a tulajdonost értesítse. 
 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
12. Jakab Mihály Népdalkör támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 42.) 
 

Kurfis László elnök: Van-e valakinek hozzáfűzni valója? Tehát 600.000 forintot adtunk és 
600.000 forinttal el is számoltak. Arra költötték, úgy láttam én is az elszámolásban, amire 
nagyjából kérték és amire adtuk. Aki egyetért, hogy fogadjuk el az elszámolást, az szavazzon 
igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
41/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 
- a Jakab Mihály Népdalkör Egyesület részére az 293-149/2024. számú Támogatási szerződés 

alapján fenntartási költségek; könyvelési díj, számlavezetési díj, fellépésekhez kapcsolódó 
üzemanyag- és helyiségbérleti költségek, egyéb kiadásokhoz való hozzájárulás céljából 
nyújtott mindösszesen 600.000,- Ft támogatás felhasználására vonatkozó, a támogatási 
szerződés szerinti határidőben benyújtott szakmai beszámolót és pénzügyi elszámolást 
fogadja el, 

- kérje fel a polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 

13. Evangélikus Egyház támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 40.) 
 

Kurfis László elnök: Egy olyan dologra kérték, ami lényeges volt, a tetőszerkezet javításra. 
Van-e valakinek hozzáfűzni valója ezzel kapcsolatban? Zachár Zsoltnak megadom a szót. 
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Zachár Zsolt tag: Köszönöm szépen a szót. Itt olvasva az előterjesztést, ugye itt a támogatás 
célja a templom tető és a torony felújításának pénzügyi támogatása. Annak idején volt egy 
határozat erről, 2023. október harmincadikán, ami már a templom külső-belső renoválását írja, 
mint megvalósítandó célt. Igazából itt csak az merült fel bennem, hogy ez vajon így együtt áll-e, 
ez a 2 dolog. Illetve, hogyha e mellé tesszük a klímáknak a beszerzését közel 2.000.000 forint 
értékben, akkor az a templomtető és torony felújításához odapasszoló tényező-e? Köszönöm. 

 
Kurfis László elnök: Köszönöm szépen. Én is megnéztem kronológiailag, hogy egyáltalán 
valamikor előttünk volt-e. Valóban arra jött a kérés, hogy a féltetőt elvitte a szél és félnek, hogy 
beáznak, segítsünk. 24.085.000 forint volt a költségvetés, vagyis mi 21.850.000-et adtunk, csak 
nekik volt 3.000.000 forintjuk. Aztán mondjuk meglepve tapasztaltam, de biztos, ehhez van 
joguk, hogy aki a legolcsóbb ajánlatot adta, nem az szerepel a kivitelezőknél, hanem egy másik 
cég szerepel. Tehát a kérelem megérkezett egy tetőfelújításra, mi még tettünk is oda mellé egy 
elvárást, mely szerint az orvosi rendelő falát, azt tegyék rendbe, hogy szép legyen. Ezt ragyogóan 
meg is csinálták, valóban annyi, hogy a kérelem a tetőre jött, amikor szavaztunk róla. Még az 
előterjesztésben is a tető van, de amikor szavaztunk róla, akkor érdekes módon már bekerült egy 
külső és belső renoválás is. Tehát már egy belső is és gyakorlatilag így kerülhetett be talán ez a 4 
darab klíma, amit végül elszámoltak. A kérdés az, hogy kicsit nekem furcsának tűnik, de nem 
tudom, hogy szakmailag ezt el lehet-e fogadni, hogy az is benne van. Tehát elszámolható-e ebben 
az esetben akkor a klíma, és ha igen, akkor én el tudom fogadni. Van-e valakinek ehhez 
hozzáfűzni valója? Szabó István. 

 
Dr. Szabó István elnök-helyettes: Én azt javaslom, hogy fogadjuk el. Arra kérték, hogy 
valahogyan megszépítsék a templomot. Én ebbe beleértem azt is, hogy klímát szereltek föl. Azt a 
célt szolgálja, amit támogatni akartunk. Tehát másutt sem, hajszálpontosan nézzük, hogy mi van 
benne a szerződésben. Nem azt mondom, hogy ne nézzünk valamit, de ez nem mond ellent 
annak. Szerintem jó dologra fordították, ennyit adtunk nekik, ezzel el tudtak számolni. Én meg 
tudom szavazni. 

 
Kurfis László elnök: Köszönjük szépen. Másvalakinek? Akkor a határozati javaslatot teszem fel 
szavazásra. Aki el tudja fogadni, az szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
42/2025.(II.17.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 
- a Mogyoródi Evangélikus Leányegyház részére nyújtott mindösszesen 21.850 000,- Ft 

támogatás felhasználására vonatkozó szakmai beszámolót és elszámolást fogadja el, 
- kérje fel a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 

napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 
 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
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14. Katolikus Egyház támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 43.) 
 

Kurfis László elnök: Van-e valakinek hozzáfűzni valója? Itt ugye a kórus talapzata, ha jól 
emlékszem és az ajtók festésére kérték végül. Ha jól látom, a kórusnak a talapzata többe került, 
mint amennyit terveztek arra és elfogyott ez a pénz. Ezzel elszámoltak. Valakinek hozzáfűzni 
való? 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Csak egy mondatot, hogy 2 szerződése volt a Katolikus 
Egyháznak. Ez volt az egyházközséggel és ez volt a kórus kapcsán a felújítás. A másik pedig az 
alapítvánnyal volt és nem került felhasználásra az összeg és meghosszabbítottuk idén december 
31-ig. 

 
Kurfis László elnök: Köszönjük a kiegészítést, így pontos. Akkor, ha el tudjuk fogadni, 
szavazzunk. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
43/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 
- a Mogyoródi Római Katolikus Egyházközség részére nyújtott mindösszesen 1.800 000,- Ft 

támogatás felhasználására vonatkozó szakmai beszámolót és elszámolást fogadja el, 
- kérje fel a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 

napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 
 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
15. Mogyoródi Sándor Huszárok Egyesület támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 49.) 
 

Kurfis László elnök: Van-e valakinek hozzáfűzni valója? Akkor a határozati javaslatot teszem 
fel szavazásra. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
44/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
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- a Mogyoródi Sándor-huszárok Egyesület részére az 293-316/2024. számú Támogatási 
szerződés alapján az Egyesület lovainak egészségügyi ellátása céljából nyújtott 
mindösszesen 300 000,- Ft támogatás felhasználására vonatkozó, a támogatási szerződés 
szerinti határidőben benyújtott szakmai beszámolót és elszámolást fogadja el, 

- kérje fel a polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
16. Veterán Katonai Hagyományőrző Egyesület támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 57.) 
 

Kurfis László elnök: A határozati javaslatot teszem fel szavazásra. Aki el tudja fogadni, 
szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
45/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 
- a Veterán Katonai Hagyományőrző Egyesület részére nyújtott mindösszesen 300 000,- Ft 

támogatás felhasználására vonatkozó szakmai beszámolót és elszámolást fogadja el, 
- kérje fel a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 

napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 
 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
17. Mogyoródi Pitbullok Egyesület támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 48.) 
 

Kurfis László elnök: Van-e valakinek hozzászólása? Ha nincs, akkor a határozati javaslatot 
tenném fel szavazásra. Aki el tudja fogadni, az szavazzon igennel. 
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Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
46/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 
- a Mogyoródi Pitbullok Egyesület részére az 293-296/2024. számú Támogatási szerződés 

alapján sportrendezvényen használt eszközök vásárlási költségéhez való hozzájárulás 
céljából nyújtott mindösszesen 150 000,- Ft támogatás felhasználására vonatkozó, a 
támogatási szerződés szerinti határidőben benyújtott szakmai beszámolót és pénzügyi 
elszámolást fogadja el, 

- kérje fel a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
18. Peter Cerny Alapítvány támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 52.) 
 

Kurfis László elnök: Van-e valakinek hozzászólása? Ha nincs, akkor a határozati javaslatot 
teszem fel, és aki el tudja fogadni, szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
47/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 
- a Peter Cerny Alapítvány részére nyújtott mindösszesen 100 000,- Ft támogatás 

felhasználására vonatkozó szakmai beszámolót és elszámolást fogadja el, 
- kérje fel a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 

napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 
 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
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19. Mészáros Tamás támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 47.) 
 

Kurfis László elnök: Van-e valakinek hozzáfűzni valója? Ugye, akik részt vettek, azok 
tudhatják, hogy el is mesélte, hogy mi volt pontosan. Tartott erről egy beszámolót, amin én sajnos 
nem tudtam részt venni, de nagyon jó lett volna, hogyha meghallgathatom. Elmondások szerint 
nagyon jó volt, úgyhogy jó helyre ment ez a pénz. Reméljük, hogy sok ilyen mogyoródi lakosunk 
lesz még, aki be tud számolni ilyen sikerekről, amiket elér. A határozati javaslatot, aki el tudja 
fogadni, az szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
48/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 
- Mészáros Tamás részére az 293-331/2023. számú Támogatási szerződés alapján a 

Philippides Run ultrafutó versenyen való részvétel támogatása céljából nyújtott 
mindösszesen 420 000,- Ft támogatás felhasználására vonatkozó, a támogatási szerződés 
szerinti határidőben benyújtott szakmai beszámolót és pénzügyi elszámolást fogadja el, 

- kérje fel a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 
20. Közoktatásért Alapítvány támogatás elszámolása 1. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 44.) 

 
Kurfis László elnök: Van-e valakinek hozzáfűzni valója? Ha nincs, akkor szavazzunk a 
határozati javaslatról. Aki el tudja fogadni, szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
49/2025.(II.17.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 
- a Mogyoródi Közoktatásért Alapítvány részére, a Mogyoródi Szent László nevéhez köthető 

jubileumi rendezvények tervezett programjainak lebonyolításának finanszírozása céljából 
nyújtott mindösszesen 350.000,-Ft támogatás felhasználására vonatkozó szakmai beszámolót 
és elszámolást fogadja el, 
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- kérje fel a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Polgármester, Adó-és Pénzügyi Iroda vezetője 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
21. Közoktatásért Alapítvány támogatás elszámolása 2. 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 45.) 
 

Kurfis László elnök: Van-e valakinek hozzászólása? Nincs. Akkor az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot teszem fel. Aki el tudja fogadni, szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
50/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 
- a Mogyoródi Közoktatásért Alapítvány részére, mogyoródi diákok lengyelországi utazására 

finanszírozása céljából nyújtott mindösszesen 1.700.000,-Ft támogatás felhasználására 
vonatkozó szakmai beszámolót és elszámolást fogadja el, 

- kérje fel a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Polgármester, Adó-és Pénzügyi Iroda vezetője 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
22. Medicopter Alapítvány támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 46.) 

 
Kurfis László elnök: Valakinek hozzászólása? Nincs, akkor az előterjesztésben lévő határozati 
javaslatot teszem fel szavazásra. Aki el tudja fogadni, szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
51/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
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- a Medicopter Alapítvány részére a 293-121/2024. nyt. számú Támogatási szerződés alapján 
meghatározott támogatási célra nyújtott mindösszesen 100 000,- Ft támogatás 
felhasználására vonatkozó, a támogatási szerződés szerinti határidőben benyújtott szakmai 
beszámolót és pénzügyi elszámolást fogadja el, 

- kérje fel a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 
 

23. Polgárőr Egyesület támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 53.) 
 

Kurfis László elnök: Van-e valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? Ha nincs, akkor az 
előterjesztésben lévő határozatot teszem fel szavazásra. Aki el tudja fogadni, szavazzon igennel. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
52/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 
1. a Mogyoródi Polgárőr Egyesület 2024. végzett munkájáról szóló szakmai beszámolóját és a 

293-127/2024. nyt. számú Támogatási szerződés alapján meghatározott támogatási célra 
nyújtott mindösszesen 800 000,- Ft támogatás felhasználására vonatkozó, a támogatási 
szerződés szerinti határidőben benyújtott szakmai beszámolót és pénzügyi elszámolást 
fogadja el, 

 
2. kérje fel a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 

napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 
 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó-és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 

24. Szent László Íjász Egyesület támogatás elszámolása 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 54.) 
 

Kurfis László elnök: Van-e valakinek hozzáfűzni valója? Zachár Zsolt. 
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Zachár Zsolt tag: Köszönöm a szót. Nem fogom tudni támogatni az íjász egyesület 
elszámolását. Minden tiszteletem az ott felnevelkedett világbajnokok meg Európa bajnokok 
kapcsán. Egyébként az anyagban szerepel az edzőpálya karbantartásához szükséges fűnyíró 
beszerzése, aminek én utána jártam és ez egy nagyon frankó automata fűnyíró, 789.000 forint 
értékben. Én nem gondolom azt, hogy az edzőpálya karbantartásához ilyen típusú eszköz 
beszerzése releváns, indokolt, megalapozott. Ezek közül egyik sem. Amennyiben egy 
golfegyesületet támogatna az Önkormányzat, azt mondom, hogy el lehet gondolkodni bizonyos 
típusú fűnyírók milyensége, típusa és megfelelősége mellett, de ugye ez egy íjász egyesület, akik 
általában állva íjászkodnak és abszolút indokolatlan egy ilyen összegű, ilyen típusú fűnyíró gép 
az edzőpálya karbantartásának rendezéséhez. Ha már fűnyíró vásárlás indokolt valamiért, bár 
nem tudom miért, akkor lehet ezt más módon és más típusokkal, más eszközbeszerzéssel 
megoldani. Illetve egy szót nem szóltam volna akkor, ha mondjuk ilyen összegben íj beszerzés 
történt volna olyan feltörekvő ifjúság részére esetleg, akik nem engedhetik meg maguknak a 
drága íjak beszerzését és az azokhoz kapcsolódó egyéb kiegészítő eszközöknek a beszerzését. 
Nem fogom támogatni és én arra biztatom a Pénzügyi Bizottságot, hogy ne támogassa ezt az 
elszámolást, mert az előző elszámolásokhoz képest nagyon kilóg ez a tétel. Köszönöm szépen. 

 
Kurfis László elnök: Köszönöm szépen. Nem biztos Zsolt, hogy nem valami új technikáról van 
szó, lehet fekve fognak lőni, ne vegyük el tőlük a lehetőséget. Az mondjuk nagyon furcsa, hogy 
ugye a 900.000 forintos támogatásból 800.000 forintot ilyenre költenek el, 80.000 forintos 
szoftverfejlesztés volt, és 2 darab ilyen nevezési díj, talán 20-20.000 forint környéke volt. Én is 
úgy gondolom, hogy ez a pénz talán nem igazán lett kihasználva, tehát mi nem erre akartuk adni, 
hanem sportolási, működési, fejlesztési terek segítéséhez, nevezési díjak, sportszer és 
működéshez szükséges eszközök vásárlásához, egyesületi program fejlesztéséhez. Na most, itt 
ugye a 90 százalékot a működésre gondoltam. Megadom a szót Szabó Istvánnak. 

 
Dr. Szabó István elnök-helyettes: Mi szervezeteket támogatunk és a szervezetek meg 
fölhasználják ezt a pénzt. Én el fogom ezt fogadni, inkább azt mondom, hogy figyeljünk oda az 
idei pályáztatásra, hogy ne általános célokat fogalmazzunk meg egy támogatási szerződésben, 
hanem nagyon konkrét célokat. Ha pályázni akar valaki, akkor írja be, hogy akarok egy fűnyírót 
venni, 6 nyilat, 16 nevezési díjat, meg egy informatikai valamit. Nem tudom, hogy mit fejlesztett, 
valamit fejlesztettek, szoftverfejlesztés. Így, hogyha mi azt mondjuk, hogy a fűnyírónak csak a 
felét fogadjuk el, miért pont a felét? Egyébként meg a támogatási célba ez beleérthető, mert az 
van, hogy a működéshez szükséges eszköz. És akkor azt mondja, hogy ez szükséges a 
működéshez, mert egyébként nagy a fű és akkor nem látja a céltáblát. Én ebbe nem akarok 
belemenni, ebbe a vitába. Én is érzem, hogy ez nem íjvessző, vagy hagyományőrző ruha, vagy ló, 
vagy mit tudom én mi kell az íjászathoz, vagy céltábla, vagy még több nevezési díj. Lehet, hogy 
jobb lett volna, de hát valaki más meg azt mondja, hogy inkább itt legyen szép az, aminek 
szépnek kell lenni és ne a nevezési díjra költsék. Azt dobják össze, akik nevezni akarnak. Tehát 
én ezt támogatni fogom azzal, hogy saját magunk számára is könnyítsük meg az életünket, hogy 
amikor beérkeznek a pályázatok, akkor kérjük a potenciális pályázókat, hogy konkrét, tehát ne 
általános felhasználási célból nyújtsanak be támogatási igényt, hanem konkrétan szolgáltatásokra, 
eszközökre. Tehát ne az legyen, hogy utólag szembesülünk azzal, hogy valaki vett egy 
méregdrága fűnyírót, robotfűnyírót. Én nem tudom, hogy hol megy ez a robot, de biztos megvan 
a helye. Tehát el fogom fogadni azért, mert a támogatási szerződés ilyen. 
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Kurfis László elnök: Köszönjük szépen. Én csak még itt azt akartam föltenni, hogy tudja-e 
valaki, hogy hol van ez a pálya? Az Íjász Egyesület elnökének a kertjében. A dolog pikantériáját 
inkább ez adja meg. Megadom a szót Zsoltnak. 

 
Zachár Zsolt tag: Én nem a fűnyíró beszerzés tényét vitatom, az tök jó, mert valószínűleg füvet 
kell vágni a pályán, ami az egyesület elnökének a hátsó kertje. Hanem ez egy olyan mértékű 
szemtelen eszközbeszerzés az én olvasatomban és Istvánnal ellentétben nem lágyul meg sajnos a 
szívem. Én vállalom a nemlegességemet majd ebben a szavazati arányban, mert ez szerintem egy 
szemtelen eszközbeszerzés. Ha mondjuk visszakanyarodunk, mert nem bontottuk ki a témát, de 
itt van a Katonai Hagyományőrző Egyesület, aki egy viszonylag kevés összeget kért. Nem is 
fedezte a metró számláját egyébként teljes egészében, és mondjuk nem tudom hány 100 gyereket 
táboroztat évente, nyaranta. Itt pedig el fogunk fogadni valószínűleg egy 800.000 forintos fűnyíró 
beszerzést, ami az elnök úr hátsó kertjében rendezi a pázsitot. Ez szorosan nem függ össze a 
Hagyományőrző Íjász Egyesület tevékenységével. Nekem ezt ne mondjátok. 

 
Kurfis László elnök: Köszönjük szépen. Dr. Szabó István. 

 
Dr. Szabó István elnök-helyettes: Én azt mondom, hogy A, ezt én el tudom fogadni. B, 
vizsgáljuk meg, hogy jövőre, ha pályázik, akkor mennyit adunk neki és adunk-e egyáltalán. 
Generálisan pedig pontosan kérjük. Tehát például az Íjász Egyesületnél, ha az, hogy működési 
feltételek javítása, akkor azt mondjuk, hogy ez a hátsó udvar, akkor azt nem tudjuk támogatni. 
Tehát mondok 2 dolgot, ami az én szívemet megkönnyíti, hogy el tudom fogadni. Az egyik, hogy 
csinálhatta volna azt, hogy az egyébként felmerülő költségeit beszámlázza és a saját pénzéből 
veszi meg a fűnyírót, vagy az egyesület pénzéből, vagy nem tudom, hogy miből veszi meg és 
akkor már nem is látjuk a fűnyírót és sokkal könnyebb a lelkiismeretünk. De megjön a fűnyíró és 
a hátsó udvart fogja vágni. 2-es számú dolog és nem akarom védeni, mert nem tudtam, hogy hol 
van. Más sportegyesülettől bérleti díjat kérünk az Önkormányzat területének a használatáért. Itt a 
hátsó udvarért legalább nem kér bérleti díjat a sportegyesület működéséhez. Tehát ennek van pro 
és kontra oldala. Én megértem az averziót, legközelebb szerződjünk úgy, ami kizárja ezt a 
lehetőséget. Gondolkodjunk el, hogy akkor ő meg azt mondja, hogy most ő ingyen adja az 
Önkormányzat íjász csapata rendelkezésére a hátsó udvarát, ami szintén egy gáláns felajánlás. 
Tehát én nem variálnék ezzel, én meg fogom szavazni, de van olyan üzenete ennek a 
szerződésnek, hogy nézzük meg, hogy mire adunk egyébként cefetül magas támogatást és lehet, 
hogy jobban be tudjuk majd osztani a pénzünket. 

 
Kurfis László elnök: Köszönöm szépen. Polgármester asszony. 

 
Trabalka Szilvia polgármester: Köszönöm szépen a szót. Elhangzott az, hogy bele tehette 
volna az elszámolásba az egyéb költségeit és szerintem pont az, hogy most itt kialakult egy ilyen 
álláspont, még lehet őt nyilatkoztatni arról, vagy azt mondani, hogy kialakult az az álláspont, 
hogy a bizottság nem vagy nem tudom, majd a szavazásnál meglátjuk. De hogy tegyen be más 
számlákat az elszámolásába, fűnyírót meg vegyen. Na, ez itt a kérdés. Bekérni, be lehet hétfőig. 
Ez egy gyors elszámolás, 2 sort kellett az excelben megírni. 
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Kurfis László elnök: Köszönöm szépen. Zachár Zsoltnak megadom a szót. 

 
Zachár Zsolt tag: Még annyi, hogy István itt a szíveknek az enyhüléséről szólt az előbb, akkor 
erre hadd csatlakozzak rá. Annak idején Szilárddal együtt voltunk kint Olaszországban, a testvér 
településen. Jurtát építettek, íjászkodtak hatalmas sikerrel a középkori rendezvényen. Amikor 
2022-ben megkereste őket a Turisztikai Kft., hogy az emlékhely avatóünnepségén valamiféle 
mutatvánnyal elő kéne rukkolni, akkor annyira nem volt az egyesület aktív. Szóval minden 
tiszteletem, még egyszer mondom, az övék az összes világbajnok, Európa-bajnok. De szerintem, 
hogyha adunk, akkor viszont elvárhatnánk, hogy települési szinten történjen megjelenés, olyan 
esetekben, ahol az ő megjelenésük abszolút releváns lenne és hozzá tudna tenni, emelve a 
rendezvény fényét. 

 
Kurfis László elnök: Köszönjük. Itt már-már teljesen megörültem, hogy mindent egyhangúlag 
fogunk elfogadni. Azt hittem, hamarabb végzünk majd, mint a Településfejlesztési Bizottság, bár 
még lehetséges. Én arra emlékszem, hogy volt előttünk annak idején egy másik egyesület, ahol 
arról volt szó, hogy az, amit ő a házának az alagsorában működtet, valamilyen sporttevékenység, 
ott mi fejlesztéseket hajtsunk végre. Tehát adjunk hozzá pénzt, hogy ott fejlesztéseket hajtson 
végre. Mondtuk, hogy ezt mi nem tudjuk megtenni. Ott azt mondtuk, hogy ha sportszereket vagy 
nevezési díjakat vásárol, akkor olyat tudunk támogatni. Valószínűleg úgy át is ment ez a dolog, 
de gyakorlatilag a hátsó kertbe is, tehát nem nagyon tudom elképzelni, hogy közpénzből kell 
venni bármit is. Kétségkívül nem teljesen konzekvens, nem teljesen leszabályozott az, amit én 
sem fogok megszavazni. Ez egy jó példa arra, hogy a jövőben ne így csináljuk, hanem akit 
támogatunk, annak tényleg konkrétan mondjuk meg, hogy mire kell, hogy fordítson. Ha nincs 
hozzáfűzni való, akkor én fölteszem a határozati javaslatot szavazásra. Aki el tudja fogadni, az 
igennel szavazzon. 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
53/2025.(II.17.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  
 
- a Mogyoródi Szent László Hagyományőrző Íjász Egyesület részére az 293-238/2024. számú 

Támogatási szerződés alapján sportrendezvényen használt eszközök vásárlási költségéhez 
való hozzájárulás céljából nyújtott mindösszesen 900 000,- Ft támogatás felhasználására 
vonatkozó, a támogatási szerződés szerinti határidőben benyújtott szakmai beszámolót és 
pénzügyi elszámolást fogadja el, 

- kérje fel a Polgármestert, hogy a beszámolóval kapcsolatos döntéséről a döntést követő 8 
napon belül írásban tájékoztassa támogatott szervezetet. 

 
Határidő: döntésre azonnal, az értesítés megküldésére a döntéstől számított 8 napon belül 
Felelős: Adó és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
 
A szavazás eredménye: 3 igen, 2 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 




